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Svečanom  sjednicom  Gradskog  vijeća  održanoj  u  petak  proslavljen  je  Dan  Grada

Varaždinskih Toplica. Osim za rekapitulaciju svega što je u protekloj godini napravljeno,

sjednica  je  bila  prilika  i  za  zahvalu  najzaslužnijim  građanima  koji  su  svojim  radom  i

djelovanjem doprinijeli razvoju čitave lokalne zajednice.

Svečanu sjednicu otvorila je predsjednica Gradskog vijeća Ljubica Nofta koja je naglasila

kako je u protekloj godini donesen niz odluka koje za cilj imaju poboljšanje kvalitete života

građana,  a  posebno  je  izdvojila  odluku  o  izmjenama  i  dopunama  prostornog  plana

uređenja kojom su stvoreni uvjeti za izgradnju većeg trgovačkog centra u jugoistočnom

dijelu Varaždinskih Toplica koji bi trebao biti gotov sljedeće godine.



- Zahvaljujući Varaždinskoj županiji, županu Anđelku Stričaku i Županijskoj skupštini sada

nakon 30 godina Grad se može uključiti u obnovu Pučke kupelji i Arheološkog nalazišta, te

se  prijavljivati  na  raspisane  natječaje  za  njihovo  uređenje  i  obnovu  –  rekla  je  Nofta

zaključivši kako ni u narednom razdoblju nema opuštanja, već samo rada, a tada neće

izostati ni rezultati.

Gradonačelnica  Dragica  Ratković  osvrnula  se  na  proteklu  godinu  u  kojoj  su  postavili

temelje za rast i razvoj Varaždinskih Toplica. Primarna želja Gradske uprave je omogućiti

svim  građanima  ugodan  i  siguran  život,  a  sve  potencijale  uložili  su  na  očuvanje

demografske slike Grada, dok mladima kroz nove mogućnosti žele dati novu perspektivu i

moderan pristup obiteljskom životu.

-  Dobivanjem  državne  čestice,  ostvarena  je  mogućnost  stvaranja  preduvjeta  za  novi,

suvremeniji život mladih obitelji u Varaždinskim Toplicama. Planiranjem izgradnje budućeg

Smart  kvarta,  podupire  se  provođenje  programa  demografskih  mjera  za  poticanje

rješavanja stambenog pitanja mladih obitelji na području Grada i osobno čvrsto vjerujem

kako Smart kvart predstavlja samo djelić pritoka nove energije i  novog načina života u

Toplicama  –  rekla  je  gradonačelnica  Ratković  dodavši  kako  ju  veseli  prepoznavanje

vrijednosti  i  strateške važnosti  Varaždinskih Toplica,  kako unutar Varaždinske županije,

tako i izvan nje.

U proteklom je razdoblju obnovljena suradnja triju važnih, dosad odvojenih subjekata –

Varaždinske županije, Specijalne bolnice za medicinsku rehabilitaciju Varaždinske Toplice

te Grada Varaždinskih Toplica koji, poručuje gradonačelnica, tek ujedinjenim djelovanjem

mogu dati značajnije rezultate.

- Svakom smo godinom sve bliži  vraćanju sjaja našem malom biseru, upravo onakvog

kakav zaslužuje imati.  Svaka nas donesena odluka vodi  korak bliže toj  slici  i  zato me

veseli svaka od njih, čak i ona najmanja i možda naoko sasvim nebitna, jer sam svjesna

kako puno malih ispravnih i kvalitetnih rješenja vodi ka velikome cilju. Razina snage želje,

volje i  uloženog truda je toliko visoka da naprosto ne može proći bez uspjeha te nam

ostaje  samo  da  o  proteklom  vremenskom  razdoblju  govore  naša  djela,  a  ne  riječi  –

zaključila je gradonačelnica Ratković.



Uime Varaždinske županije, svečanoj je sjednici nazočio predsjednik Županijske skupštine

dr. sc. Josip Križanić koji je kazao da je suradnja Županije i Grada Varaždinskih Toplica

izvrsna.

- S obzirom da je Županija vlasnik velikog djela nekretnina u ovom malom gradu, suradnja

i  mora  biti  tijesna.  Sve  inicijative  koje  dolaze  s  gradske  razine  prema  Županiji  su

dobrodošle i prihvaćamo ih. I mi dajemo neke inicijative, a zajedno sinergijski djelujemo

prema središnjoj državi, kako bi čim više sredstava povukli za ovaj lijepi grad koji se u

posljednje vrijeme jako dobro razvija. Ovo je dijamant kojeg su konačno počeli brusiti i u

kojem se događa prava renesansa – rekao je Križanić.

Dodao je da projekt Spinalnog centra polako, ali sigurno ide kraju realizacije.

- To je nešto što nas jako veseli, ali nije tu samo Spinalni centar. Prije toga obnovljena je

Minerva, a tu je još puno drugih projekata – zaključio je Križanić.

Uime okupljenih  gradonačelnika  i  načelnika,  gostima i  uzvanicima obratio  se  saborski

zastupnik i gradonačelnik Bjelovara Dario Hrebak koji je istaknuo da je vidljivo da se u

Varaždinskim Toplicama provodi jako puno projekata te poručio kako se svi lokalni čelnici

trebaju orijentirati prema svemu onom što nam dolazi, a to su silne milijarde eura iz raznih

europskih izvora.

Na svečanoj sjednici dodijeljene su nagrade i priznanja istaknutim članovima zajednice.

Tako je nagrada za životno djelo otišla u ruke Nevenke Bareta, umirovljene učiteljice koja

je u topličkoj osnovnoj školi odgojila generacije mladih matematičara i fizičara.

Nagradu za iznimna dostignuća u proteklom jednogodišnjem razdoblju dobili su Mladen

Novačić i Maksim Matkun, dok su nagrade za doprinos ugledu i promociji Grada u zemlji i

svijetu dodijeljene Andreju Detelju te tvrtki Metal Obad d.o.o. iz Donje Poljane.

Nagrade Grada učenicima osnovnih i srednjih škola te studentima ove su godine pripale

Davidu  Šestaku  i  Stjepanu  Geriću,  a  zahvalnice  Ivanu  Bešeniću  –  Zeki,  operativnim

vatrogascima  DVD-a  Varaždinske  Toplice,  tvrtki  Deni  Pek,  Udruzi  „Biserna  dolina“  iz

Grešćevine te Udruzi žena „Naši cajti“.



Svečana sjednica bila je i prilika  za potpisivanje sporazuma o prijateljstvu i suradnji dvaju

gradova – Varaždinskih Toplica i Novalje, a sporazum su potpisali gradonačelnici Dragica

Ratković i Ivan Dabo.

Inače, Dabo je osim prekrasne paške čipke kao znak njihovog prijateljstva donio i odlične

vijesti.  Gradu je,  naime, Fond solidarnosti  Europske unije odobrio  sredstva za obnovu

bednjanskog mosta u vrijednosti većoj od 2 milijuna kuna.

Dodajmo da je uoči svečane sjednice topličkog Gradskog vijeća odana počast onima koji

su najzaslužniji za stvaranje samostalne, slobodne i neovisne Republike Hrvatske, hrabrim

hrvatskim braniteljima, u čiju su čast upaljene svijeće kod spomenika Bijela golubica u

Varaždinskim Toplicama.














